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Pan
Artur Kijewski
Radny
Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny, 

odpowiadając na Pana interpelację w sprawie boisk przy Szkole 
Podstawowej nr 18 im. Janusza Kusocińskiego informuję, Miasto Kalisz ma 
świadomość stanu tego obiektu. Jesteśmy w stałym kontakcie z dyrekcją szkoły 
i podjęliśmy już działania w celu opracowania dokumentacji projektowej, która 
pozwoli oszacować całkowity koszt zadania. Na tej podstawie będzie możliwe 
przedsięwzięcie działań inwestycyjnych. 

Łączę wyrazy szacunku  
                                                                    w z. Prezydenta Miasta Kalisza

    /…/
   Grzegorz Kulawinek

    Wiceprezydent Miasta Kalisza               



Kalisz, dn. 26 września 2024 r. 
 

 

       Pan 

       Krystian Kinastowski  

       Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

 

 

Szanowny Panie Prezydencie, 

 

w związku z apelami mieszkańców i rodziców, zwracam się do Pana z interpelacją dotyczącą: 

generalnego remontu nawierzchni na boisku przy Szkole Podstawowej nr 18 im. Janusza 

Kusocińskiego. 

Boisko jest w złym stanie technicznym, o czym świadczą wciąż łatane spore ubytki w 

sztucznej murawie. Stwarza to poważne niebezpieczeństwo kontuzji dla osób korzystających z tego 

obiektu. Bardzo ważny jest fakt, iż do szkoły nr 18 uczęszcza wielu uczniów, uczących się w klasach 

sportowych i usportowionych.  Rodzice, zwracają uwagę na zły stan nawierzchni boiska, obawiając się 

o zdrowie swoich dzieci. Z obiektu tego korzystają również inni mieszkańcy, stąd boisko jest już 

mocno wysłużone i jak najszybciej powinna tam być wymieniona sztuczna murawa. 

W imieniu mieszkańców proszę Pana Prezydenta o podjęcie niezbędnych działań w/w sprawie. 

 

Z poważaniem 

 

   Artur Kijewski  

                 Radny Miasta Kalisza 

 

 

 

 


